

## **U.S. Consumer Product Safety Commission**

## **CPSC Stands for Safety**

## China Product Hazard Monthly Summary Bulletin

October 2021

中國 產品危害 每月小结 簡報

2021 年十月

The China Product Hazard Monthly Summary Bulletin advises Chinese manufacturers of the most commonly occurring hazards posed by products they produce, such as excessive lead levels in children's products, choking hazards caused by children's upper outerwear garments with drawstrings, and others. More information on specific cases listed below is available by clicking on the link or going to: <u>CPSC's Recalls page</u>.

《中國產品危害每月小結簡報》的目的是提示中國廠商注意一些他們生產的產品最常出現的危害,諸如兒童產品含鉛過多,兒童上衣外套帶拉繩引起的窒息等問題。簡報中相關個案的詳細情況,可以點擊 CPSC 的召回頁面,查看公告全文。

<u>22-012</u>	The metal band at the base of the <b>ottoman</b> can contain sharp edges, posing a
	laceration hazard.
	<b>沙發腳凳</b> 底座的金屬圈會有銳邊,構成割傷危害。
22-010	The glass stem of the <b>glass cabinet knobs</b> can break during use, posing a
	laceration hazard.
	<b>櫥櫃玻璃拉鈕</b> 的玻璃柄使用中會斷裂,構成割傷危害。
<u>22-009</u>	The powerbank's lithium-ion battery can overheat and ignite, posing fire and
	burn hazards.
	移動電源的鋰電池會過熱和起火,構成火災和燒傷危害。
22-703	The <b>LED projector's fan</b> can malfunction and overheat, posing a fire hazard.
	<b>發光二極管(LED)投影機</b> 會發生故障和過熱,構成火災危害。
22-701	The jogging stroller's front wheel bearing can fail or detach, posing fall and
	injury hazards.
	<b>慢跑嬰兒推車的前輪軸承</b> 會脫落,構成跌倒和受傷危害。
<u>22-004</u>	The white wood stools can break during use, posing fall and injury hazards.
	<b>白木凳子</b> 使用中會斷裂,構成跌倒和受傷危害。